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GR
Ρόδος… Ένα νησί που σαν το δελφίνι ταξιδεύει στις διάφανες θάλασσες του νοτιοανατολικού Αιγαίου, 
εκεί που η Δύση συναντά την Ανατολή. Στεφανωμένη με ακρογιάλια χρυσά, καταπράσινη στους λόφους 
και τις κοιλάδες της, λουσμένη στο φως του Ήλιου, του αρχαίου προστάτη-θεού της, είναι ένας τόπος 
ευνοημένος από την φύση, πλασμένος στα ανθρώπινα μέτρα. 
Στην περιοχή της Ιξιάς Ρόδου – πολιτιστικό κέντρο του αρχαίου ελληνικού κόσμου και σημερινό 
δημοφιλές κοσμοπολίτικο παραθεριστικό κέντρο της Ελλάδος, στο πολυτελέστατο Ξενοδοχείο Cap-
sis Hotel Rhodes που αποτελεί το μεγαλύτερο συνεδριακό κέντρο της Ελλάδος και της Ανατολικής 
Μεσογείου,  στις 21 - 31 Ιουλίου 2011 θα διοργανωθεί το Διεθνές Φεστιβάλ Μουσικής και  Θερινή 
Μουσική Ακαδημία υπό την αιγίδα των σημαντικών κρατικών και μη-κυβερνητικών ελληνικών και 
Ρωσικών φορέων. 
Στο Φεστιβάλ αναμένεται να πάρουν μέρος πάνω από 100 διακεκριμένοι μουσικοί, καθηγητές κι 
φοιτητές από την Ευρώπη, Αμερική και Ασία.
Στο Πρόγραμμα του Φεστιβάλ και του Πανεπιστημίου – master classes των καταξιωμένων καθηγητών 
πιάνου, εγχόρδων,  μουσικής δωματίου και μπαλέτου. Ανάμεσα στους συμμετέχοντες στο Φεστιβάλ θα 
πραγματοποιηθεί ο διαγωνισμός νέων σολίστ και οι νικητές του θα λάβουν τίτλους Laureate of the 
International Music Festival ενώ όλοι οι συμμετέχοντες θα πάρουν Αναμνηστικά Διπλώματα. Στα 
πλαίσια του Φεστιβάλ θα διοργανώνονται συναυλίες και μουσικές βραδιές με συμμετοχή των γνωστών 
σολίστ, καθηγητών και φοιτητών της Μουσικής Ακαδημίας. 
Μια αξέχαστη εμπειρία για τους σπουδαστές από την Ελλάδα και εξωτερικό να  εξασκήσουν  την 
δεξιοτεχνία τους, για το κοινό της Ρόδου και χιλιάδες επισκέπτες του νησιού να παρακολουθήσουν 
εκδηλώσεις με γνωστούς καλλιτέχνες και να γνωρίσει κανείς το πιο ηλιόλουστο νησί της Μεσογείου, την 
πατρίδα ενός από τα επτά θαύματα του κόσμου – Κολοσσού  της Ρόδου, παγκόσμια κληρονομιά υπό την 
προστασία της UNESCO – Μεσαιωνική πόλη της Ρόδου,  μοναδική κοιλάδα των Πεταλούδων, αρχαία 
πόλη-κράτος της Λίνδου και να χαρεί τους καταπράσινους λόφους και την καταγάλανη θάλασσα. 

EN
Rhodes… An island that glides like a dolphin over the waves in the transparent seas of the South-Eastern 
Aegean where western and eastern cultures meet. Crowned by the golden beaches, evergreen hills and valleys, 
protected by Helios - the Ancient God of Sun, it is the place favoured by nature and created for humans.
In the Ixia district of Rhodes – the cultural center of the Ancient Greek world and the famous cos-
mopolitan resort in  now-days -  at the luxury Capsis Hotel Rhodes (the largest Convention Center 
in Greece and Eastern Mediterranean) - the International  Music Festival & Summer Music Univer-
sity will be organized  on July 21st - 31st , 2011. The Festival and the University will be held under  
the auspices of the important state and non-governmental organizations. There will be more than 100 
honored musicians, professors and students from Europe, America and Asia. 
In the Program of the Festival and the Academy there are  master classes with famous professors  
of piano, strings, chamber music and ballet.
In the frameworks of the Festival there will be organized concerts and music soiree of the well-known solo-
ists, professors and students of the Summer University. 
During the Festival there will be held the Competition of young soloists-participants of the Festival 
and the winners will be honored as laureates of the International Music Festival. All the participants 
in master-classes will get Diplomas. 
It’s one of the unforgettable experiences for students from Greece and abroad to boost their music skills, 
for Rhodes  inhabitants and guests to enjoy music of famous artists and for everyone to discover the 
most sunny island of the Mediterranean, the birthplace of the Rhodes Colosseum - one of the seven 
miracles of the world, the Medieval City of Rhodes – a world heritage protected by UNESCO, the 
unique Valley of the Butterflies, Ancient city of Lindos and to enjoy the emerald green hills and trans-
parent blue sea. 

 ACCOMODATION AND FEES INFORMATION
www.imf.org.gr

www.capsis.com

RU 
Родос… Остров, который как дельфин плывет в прозрачных водах юго-восточной части 
Эгейского моря, там где встречаются Запад и Восток. Этот остров, увенчанный золотыми 
пляжами и утопающими в зелени холмами и долинами, купается в лучах солнца. Ему покро-
вительствует бог Гелиос, к нему благосклонны силы природы, он создан для блага человека. 
В местечке Иксья Родоса – культурном центре древнегреческого мира и сегодняшнем 
популярном курорте Греции, в гостинице класса люкс Capsis Hotel Rhodes, который является 
одним из самых крупных конвенционных центров Греции и Восточного Средиземноморья, 
с 21 по 31 июля 2011 года будет проходить  Международный Музыкальный Фестиваль и 
организован Летний Музыкальный Университет под эгидой важных государственных  
и неправительственных российских и греческих организаций. 
В Фестивале примут участие более 100 заслуженных музыкантов, профессоров и студентов 
из Европы, Америки и Азии.
В программе Фестиваля и Университета - мастер-классы известных педагогов фортепиано, 
струнных инструментов, камерной музыки и балета.
В рамках Фестиваля будут организованы концерты и музыкальные вечера с участием ведущих 
солистов, профессоров и студентов Музыкального Университета.
Во время проведения Фестиваля будет организован конкурс молодых солистов среди 
участников Фестиваля и его победители получат титул лауреата Международного 
конкурса. Все участники мастер-классов получат Памятные дипломы.
Незабываемый опыт для учащихся со всех стран мира повысить своё профессиональное 
мастерство, для жителей острова Родос и его гостей - услышать известных артистов и для 
всех - познакомиться с самым солнечным островом Средиземноморья, родиной одного из семи 
чудес света - Колосса Родосского, всемирным наследием под эгидой ЮНЕСКО - Средневековым 
городом Родоса, побывать в уникальной Долине бабочек, в древнем городе-крепости Линдосе  
и насладиться  его изумрудными холмами и бирюзовым морем. 
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